
SUNDSSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

 

Sundsstrands samfällighetsförening  

Protokoll styrelsemöte 

Tid: 22-08-31 kl. 18:00-19:30  

Plats: Kastetvägen hemma hos Henrik 

 

Ordinarie ledamöter:  

Sara Ejnell Svensson (ejnell.svensson@gmail.com)  

Per Böe (per.boe@telia.com) 

Henrik Balkander (henrikbalkander@gmail.com)  

Jan-Ove Lundqvist (janove_l@icloud.com)  

Michael Dahlström (michael.dahlstrom@icloud.com) 

Suppleanter:  

Glenn Josefsson (glenn.josefsson@gibon.se) Anmält förhinder 

Frida Lyckehav (fridalyckehav@gmail.com) Anmält förhinder 

Dagordning 

1. Ordförande öppnar sammanträdet 

2. Val av justeringsman 

Styrelsen väljer Michael Dahlström 

3. Godkännande av föregående mötesprotokoll. 

Protokollet godkänns utan anmärkning.  

4. Fastställande av dagordning 

Styrelsen godkänner dagordningen. 

5. Ekonomi 
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Kassan är per idag 355 873,40 kr.  Årsavgifterna för 2022 kommer skickas ut under 

september månad.  

Styrelsen godkänner kassarapporten från Per. 

6. Budget 

Diskussion kring våra långsiktiga budgetmål.  

Styrelsen beslutar att ta upp frågan igen på ett styrelsemöte samt ta med frågan på 

nästa årsmöte.  

7. Fartsänkande åtgärder i området. 

• Styrelsen beslutar att börja bygga om befintliga farthindren enligt 

Farthindergruppens förslag.  

• Styrelsen beslutar att säkra upp osäkra korsningar/övergångsställen enligt 

Farthindergruppens förslag. (Se årsmöteshandlingarnas bilaga)  

8. Betesmarken 

Styrelsen inväntar kommunens protokoll från samhällsbyggnadsnämndens möte från 

tidigare i veckan.   

9. Stentrapporna. 

Styrelsen beslutar att ge Per och J-O i uppdrag att ta in offert för att sätta om 

stentrapporna eller ersätta dem med steg i betong eller annat lämpligt material. 

10. Brygg-gruppen 

Styrelsen beslutar att kalla bryggruppen till nästkommande möte. Brygg-gruppen 

samarbetar med Lars-Olof Axelsson. 

11. Uddevalla energi 

Var tredje lampa var släckta under ett antal nätter. Det var en säkring som sannolikt 

slogs ut under det kraftiga åskovädret. Nu är det åtgärdat. Styrelsen lägger 

informationen till protokollet.   

12. Genomgång av resultatet av kontrollrundan på området den 18/8-22 

Närvaro: Jan-Ove, Henrik, Per och Sara 



1. Västra och Östra Sundskogsvägen skall saltas med kvarvarande salt så långt saltet 

räcker. Anlita firma.   

2. Kratta i gruset mellan gångväg och bilväg. (Åtgärdas under städdag)  

3. Ytan mellan förskola och busskur behöver röjas. Kommunens mark. (J-O undersöker 

om kommunen röjer eller om vi kan få uppdraget).  

4. Lekplats mellan Moränvägen och Rödjordsvägen behöver röjas, (Åtgärdas under 

städdag) trappstegen behöver åtgärdas. (Ingen åtgärd i år, inväntar offert). 

5. Stig mellan Västra Sundskogsvägen och Kastetvägen röjas. (Städdag) 

6. Döda träd vid Västra Sundskogsvägen 17. (Anlita skogsröjarna). 

7. Lampa vid vändzon. (Västra Sundskogsvägen 25 mot höghusen). J-O tar in offert.  

8. Serpentinen, röjas, steg, svetsas mitten räcket. (Städdagen röjer, räcket svetsas)  

9. Kantsten trasiga vid korsningen Björnemyrsvägen/Östra Sundskogsvägen. 

(Felanmälan inlämnad till GBJ, J-O påminner igen).  

10. Björnemyrsvägen, 2 brunn igensatta med grus. (Åtgärdas under Städdag).  

11. Lekplats/fotbollsplan (Fixas under städdagen) (J-O beställer kontrollbesiktning av alla 

lekplatser på samfälligheten.  

12. Lindesnäsvägen röjas (anlita Skogsröjarna).  

13. P-skylt sned på Byhagsvägen. (Skyltbolaget åtgärdar). 

14. Spegel Byhagsvägen/Östra Sundskogsvägen trasig (J-O beställer 2 st nya) + 

ytterligare en spegel för Östra Sundskogsvägen 1.  

15. Festlokal. (En trivselförening behöver bildas för att en gemensam lokal skall kunna 

byggas). Ingår ej i samfällighetens uppdrag.  

16. Nytt datum för städdag skall sättas upp på skylten vid Seven24. Per skall göra detta. 

Sara skriver på fb.   

Anlitar skogshuggarna för att ta ner sly kring lekplatserna, serpentinen, Lindesnäsvägen. Ta 

bort döda träd samt använda saltet som är kvar på ogräs längs vägarna. 

13. Postnordbox på affären Seven24 är försenad. (Seven24 driver och äger frågan). 

Styrelsen lämnas informationen till protokollet. 

14. Städdag 8/10 mellan kl 10 till 14.  

• I år samlas vi på två ställen för grill efter genomförd dag. (Pumphuset 

korsningen Kastetvägen/Västra Sundskogsvägen samt en uppe vid 

Fotbollsplanen. Fråga om Daniel Strömberg kan vara samordnare. Sara frågar. 

• Vi behåller samma fokusområden som förra året. Men vi inkluderar också ett 

gäng för röjning vid cykelparken.  

15. Övriga frågor. 

Styrelsen har inga övriga frågor. 

16. Nästa styrelsemöte. 

28/9 kl 18:00 hemma hos Henrik. 



  

Sara Ejnell Svensson Ordförande____________________ 

Michael Dahlström Justeringsman  ___________________ 

Henrik Balkander Sekreterare  ____________________ 

 


